
Referat fra årsmøtet i Det norske orgelselskap 2021 

Digitalt årsmøte over Zoom, den 13. februar 2021 kl. 15.00. 

Sak 1) Godkjenning av innkalllng og saksliste. 

Sak 2) Valg av ordstyrer og referent: Eivind Berg, ordstyrer og Nils G. 
Torkildsen, referent. Guy Poupart og Karolina Wlsnlewska ble valgt til å 
underskrive årsmøteprotokollen. 

Sak 3a) Godkjenning av styrets beretning. Det ble avholdt 8 styremøter 
via Skype og Zoom. Ble godkjent. 

Sak 3b) Godkjenning av pipebank-styrets beretning. Ble godkjent. 

Sak 4) Godkjenning av revidert regnskap. Ble godkjent. 

Sak 5) Godkjenning av budsjett og fastsettelse av årskontingent. 
Budsjettet ble godkjent. 

Kontingent forblir uendret på 350 kr. 

Sak 6) Valg av styremedlemmer og varamedlemmer. 

Arne Martin Aandstad og Nils G0nther Torkildsen ble valgt som 
styremedlem, (2021-2023). 

Sindre Seim Gulbrandsen og Sigurd Øgaard ble valgt som 
varamedlemmer, (2021-2022). 

Ikke på valg før årsmøtet i 2022: Eivind Berg, Liv Skoglund og Karolina 
Wisniewska. 

Sak 7) Valg av revisor. Steinar Moen ble gjenvalgt. 

Sak 8) Valg av valgkomite: Marius Lyngø, Espen Melbø og Kristin Eek ble 
valgt. 
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Medlemsmøtet 2021 

Årsmøtet har lyst til å takke Gunnar Pettersen Øverleir, Jarle Vedstad og 
Jann-Magnar Fiskvik som har hjulpet til med å lage orgeldemonstrasjoner 
som vi fikk sett på video. Vi har og$å lyst til å takke orgelbyggerne hos 
Ryde & Berg, Br. Torkildsen, og Marius Lyngø sammen med Rensch som 
har bygget orglene i Lørenskog, Søndre Høland og Hvaler kirke. 

Vi har lyst til å takke Kristin Eek for innsatsen i styret, og vår redaktør . 
Sven Atle Johannesen for sitt utrettelig arbeid med Orgelspeilet. 

Leder rettet en takk til Liv Skoglund for sin innsats som kasserer. Vi 
takket Eivind Berg for et veldig ryddig gjennomført årsmøte. 

Vi diskuterte orgelet i Lørenskog. Gunnar Pettersen Øverleir fortalte at det 
har blitt veldig god sammenheng mellom verkene som står oppe på loftet 
og hovedverket som er nede på galleriet. Det var et viktig poeng med 
prosjektet at de to delene passer godt sammen. Han kunne også fortelle 
at konkurransen om bygging av nytt orgel i Hvaler kirke ble avholdt med 
kun tilbydere som var norske, eller arbeidet i sammarbeid med norske 
orgelbyggere. 

Styret tenker nok å holde neste årsmøtet i Røros/Tynset som vi 
opprinnelig hadde planlagt. Ålesund og Nordvestlandet, og Skien ble 
nevnt som et mulig alternativ. 

Det ble foreslått at vi kanskje kunne arrangert en orgeltur i Norge i disse 
Coronatider. En liten tur til Danmark har også vært et alternativ. 

Ref: Nils G. Torkildsen 


